
PROTOKÓŁ Nr I/10 
z obrad sesji Rady Miejskiej 

odbytej w dniu 01 grudnia 2010r. 
 
W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych 
oraz 
Burmistrz Chodcza - Kazimierz Sawioski 
Sekretarz Miasta i Gminy - Benedykt Nowakowski 
Skarbnik Miasta i Gminy - Włodzimierz Ladorucki 
 
a także: 
sołtysi, kierownicy jednostek budżetowych, dyrektorzy szkół oraz zaproszeni 
goście. 
 
Proponowany porządek obrad : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ślubowanie radnych. 
3. Przyjęcie porządku obrad I sesji. 
4. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

a) zgłoszenie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej, 
 b) prezentacja (wystąpienia) kandydatów, 
 c) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
 d) przyjęcie regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej, 
 e) przeprowadzenie głosowania (tajnego), 
 f) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór, 
5. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej prowadzenia sesji od 

Radnego Seniora. 
6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

a) zgłoszenie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej, 
b) prezentacja (wystąpienia) kandydatów, 
c) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
d) przyjęcie regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej, 
e) przeprowadzenie głosowania (tajnego), 
f) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór, 

7. Interpelacje radnych Rady Miejskiej. 
- informacja w sprawie złożenia oświadczeo majątkowych przez radnych, 

6. Wolne wnioski. 
7. Zakooczenie obrad I sesji Rady Miejskiej. 
 



 
 

Przed otwarciem obrad I sesji Rady Miejskiej w Chodczu głos zabrał 
Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Jan Makowiecki. Przedłożył 
wyniki wyborów i liczbę głosów, jaką oddali wyborcy na poszczególnych 
kandydatów na stanowisko Burmistrza Chodcza oraz kandydatów na radnych, 
którzy otrzymali największą liczbę głosów i zostali wybrani na radnych przez 
wyborców. Podziękował wszystkim biorącym udział przy wyborach za wytrwałą 
i solidną pracę. Następnie wręczył zaświadczenie Miejskiej Komisji Wyborczej o 
wyborze na Burmistrza Chodcza Panu Kazimierzowi Sawioskiemu, złożył 
gratulacje i życzył dalszej owocnej pracy dla wyborców oraz Miasta i Gminy. 
Następnie wręczył zaświadczenia radnym składając gratulacje każdemu z 
osobna. 
W dalszej części przystąpiono do otwarcia obrad I sesji Rady Miejskiej w 
Chodczu, które rozpoczęły się o godz. 10,30 w sali konferencyjnej Urzędu 
Miasta i Gminy Chodecz. 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Otwarcia obrad I sesji Rady Miejskiej dokonał radny Jerzy Szałaoski, jako 
najstarszy wiekiem radny. Stwierdził prawomocnośd obrad, wskazując, iż na 15 
radnych, jako ustawowy skład rady uczestniczy w obradach sesji 15 radnych. 
Stwierdził, iż sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 
Radny Szałaoski Jerzy powitał radnych, Burmistrza, Sekretarza, Skarbnika oraz 
wszystkich uczestniczących w obradach sesji. 
Ad. 2. Złożenie ślubowania przez radnych. 
 Radny Jerzy Szałaoski przekazał, iż w punkcie tym nowo wybrani radni 
przystąpią do ceremonii złożenia ślubowania. Poprosił najmłodszego wiekiem 
radnego Błażeja Krupę o odczytywanie z listy kolejno z imienia i nazwiska 
radnego i potwierdzenie woli złożenia ślubowania słowem „ślubuję”. 
Radny Jerzy Szałaoski odczytał rotę ślubowania, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. Radni wyczytywani w porządku alfabetycznym składali 
ślubowanie poprzez wypowiedzenie słowa „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg.” 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad I sesji. 
Radny Jerzy Szałaoski odczytał porządek obrad I sesji rady Miejskiej w Chodczu. 
Zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych chce zabrad głos w sprawie 
przedstawionego porządku obrad? Nikt z radnych nie wniósł propozycji do 
porządku obrad. Radny Jerzy Szałaoski poddał porządek pod głosowanie. Za 
przyjęciem porządku obrad I sesji radni głosowali jednogłośnie. Porządek został 
przyjęty. 
 
 



 
Ad. 4. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
Radny Szałaoski Jerzy zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Miejskiej. Jako pierwszy radny zabrał głos 
Powietrzyoski Kazimierz powiedział, iż po odbytych wyborach widzimy, że 
społeczeostwo chodeckie chce zmian do Rady, Urzędu. Mając na względzie 
powyższe doszedłem do wniosku, że należy postawid na osobę młodą, chętną 
do pracy i współpracy i za taką osobę uważam radną Danutę Warszawską. 
Prowadzący obrady sesji Jerzy Szałaoski zwrócił się z zapytaniem czy radna 
Danuta Warszawska wyraża zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego 
Rady Miejskiej? Radna Warszawska wyraziła zgodę. Poprosił o dalsze zgłaszanie 
kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. W dalszej części radna 
Wilioska Grażyna zwróciła się do Szanownej Rady i powiedziała, iż my 
zasiadający dzisiaj w tej sali dostaliśmy się z wyboru do Rady Miejskiej. 
Jesteśmy w naszej małej ojczyźnie, jaką jest Chodecz. Nie dzielmy tutaj nikogo, 
wspólnie zacznijmy działad i robid coś dla naszego małego miasteczka Chodcza. 
My proponujemy radnego Jerzego Stempczyoskiego. Jest to osoba znana, był 
radnym w poprzedniej kadencji, jest to osoba godna zaufania i godna poparcia, 
uważamy, że warto na niego zagłosowad. Dlatego popieramy tą kandydaturę. 
Prowadzący senior obrady sesji podziękował za zgłoszoną kandydaturę i zwrócił 
się z zapytaniem czy wyraża zgodę radny Jerzy Daniel Stempczyoski na 
kandydowanie na Przewodniczącego Rady Miejskiej.  
Radny Jerzy Daniel Stempczyoski wyraził zgodę. 
Radny Szałaoski powiedział, czy ktoś z radnych ma jeszcze inne propozycje. 
Radna Anna Twardowska zgłosiła kandydaturę Kazimierza Powietrzyoskiego. 
Radny Szałaoski zwrócił się z zapytaniem czy, Kazimierz Powietrzyoski wyraża 
zgodę na kandydowanie. Radny Powietrzyoski odpowiedział, iż nie wyraża 
zgody na kandydowanie na Przewodniczącego Rady, ponieważ Przewodniczący 
Rady musi byd osobą dyspozycyjną, a ja taką osobą nie jestem, prowadzę 
własną działalnośd i nie mógłbym tyle czasu poświęcid, ile tego wymaga ta 
praca. Zgłoszona kandydatura radnej Warszawskiej jest odpowiednia i będzie 
radna dążyd do szerokiego porozumienia. Radny Szałaoski stwierdził i nie widzi 
już radnych chętnych do zgłaszania kandydatów, powiedział, iż zamyka listę 
kandydatów zgłoszonych i poprosił o przegłosowanie, kto z radnych jest za 
zamknięciem listy. Za głosowało 15 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących 
również nie było. Poprosił zgłoszonych kandydatów o krótką prezentację 
kandydatów w takiej kolejności jak byli zgłaszani. Jako pierwsza zaprezentowała 
się radna Danuta Warszawska. Powiedziała, nazywam się Danuta Warszawska, 
mam trzydzieści osiem lat, jestem z wykształcenia technikiem administracji, 
obecnie studiuje w Paostwowej Wyższej Szkole Zawodowej we Włocławku na 



kierunku administracji. Jestem osobą, która sobie ceni pozytywne i 
profesjonalne podejście do pracy, czego oczekuje również od radnych. Jestem 
osobą kreatywną, komunikatywną i mam również ambitne podejście do pacy. 
Chciałabym wnieśd do Rady, młodośd, pracowitośd, sumiennośd i 
zaangażowanie dla dobra naszych mieszkaoców. W dalszej części Radny 
Szałaoski Jerzy, głosu udzielił radnemu Stępczyoskiemu. Radny powiedział, 
najwięcej głosów otrzymali Pan Kazimierz Powietrzyoski, Pani Grażyna Wilioska 
i oni w pierwszej kolejności winni objąd funkcję Przewodniczącego Rady. Mam 
47 lat, żonę i dwoje dzieci. Pracowałem kilkanaście lat w urzędzie, posiadam 
również kawałek ziemi. Wspólnie z żoną prowadzimy biuro rachunkowe, 
posiadam również trzy siostry. Jeśli chodzi o sprawy majątkowe, moje 
oświadczenie widnieje na stronie internetowej. Posiadam dom, w którym 
mieszkam od 6 lat. Chciałbym prowadzid dobrą współpracę z urzędem, Panem 
Burmistrzem, tak aby praca przebiegała sprawnie. Tak żeby Radni mieli 
materiały na czas. Widziałbym również dobrą współpracę z dyrektorami szkół – 
uczniami i młodzieżą. Poświęcad również czas na imprezy kulturalne i sportowe. 
Szukałbym również szerszego porozumienia w naszej gminie, wszelkie próby 
podziału i spięcia łagodzid. Chociaż moje szanse są niewielkie, to póki piłka jest 
w grze, to warto próbowad’’. Uważam, że najważniejsi są radni, przewodniczący 
jest tylko do tego, aby byd takim spikerem, prowadzid obrady sesji, dostarczad 
na czas materiały, żeby wszyscy widzieli i wiedzieli co do nich należy, byd 
wszędzie tam gdzie się coś ważnego dzieje i generalnie służyd radą oraz pomocą 
radnym w danej sytuacji. Gdyby się udało, to mam taką wizję żeby 
współpracowad jak najszerzej z powiatem. Na koniec mogę powiedzied, też tak 
to widzę żeby coś z tego społeczeostwo również miało to chciałby ufundowad 
dwa stypendia dla biedniejszych rodzin. W zasadzie to wszystko, dziękuję. 
Prowadzący obrady sesji Jerzy Szałaoski zwrócił się do Radnych, czy mają 
zapytania do kandydatów na przewodniczącego rady miejskiej. Nikt z radnych 
pytao nie miał. Przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad a mianowicie 
powołanie komisji skrutacyjnej, wyboru przewodniczącego rady. Poprosił o 
zgłaszanie radnych do składu komisji skrutacyjnej. Do komisji skrutacyjnej 
zgłoszono: 

1. Kwiatkowska Ewa – wyraziła zgodę  
2. Wilioska Grażyna – wyraziła zgodę 
3. Powietrzyoski Kazimierz- wyraził zgodę 

 
Radny Szałaoski Jerzy odczytał projekt uchwały, w sprawie powołania komisji 
skrutacyjnej wyboru radnego na przewodniczącego rady miejskiej. Za 
podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie głosowało 15 radnych, 
przeciwnych – 0, wstrzymujących – 0, uchwała nr I/1/10 została podjęta 



jednogłośnie. Następnie radny Jerzy Szałaoski odczytał projekt uchwały w 
sprawie przyjęcia regulaminu wyboru przewodniczącego Rady Miejskiej. Za 
przyjęciem uchwały radni głosowali jednogłośnie, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Uchwała Nr I/2/10 została podjęta i stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. Radny Szałaoski Jerzy odczytał regulamin wyboru 
przewodniczącego Rady Miejskiej, poprosił komisję skrutacyjną o pracę w 
postaci przygotowania kart do głosowania.  

Ogłosił 5 minutową przerwę w obradach sesji. Po przerwie wznowiono 
obrady, przewodniczący komisji skrutacyjnej radna Ewa Kwiatkowska 
przekazywała kolejno wyczytywanym radnym karty do głosowania. Radni 
oddawali głos na kartce, wrzucając kartę do urny. Po zakooczeniu głosowania 
komisja skrutacyjna obliczyła głosy na poszczególnych kandydatów i sporządziła 
protokół. Przewodnicząca komisji radna Kwiatkowska Ewa odczytała protokół, z 
którego stwierdzono, że na przewodniczącego rady miejskiej wybrano radną 
Danutę Warszawską. Prowadzący obrady sesji Jerzy Szałaoski odczytał projekt 
uchwały w sprawie wyboru radnego na przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Chodczu. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Uchwała nr I/3/10 została podjęta i stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu.  
Po odczytaniu uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Burmistrz Chodcza złożył gratulacje nowo wybranej Przewodniczącej i wręczył 
kwiaty życząc dobrej i owocnej współpracy w całej kadencji. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Danuta Warszawska podziękowała radnym 
za wybór na to stanowisko i przekazała, iż dołoży wszelkich starao aby 
współpraca była dobra, owocna z korzyścią dla wszystkich wyborców. W dalszej 
części nastąpiło przejęcie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej prowadzenia 
sesji od radnego seniora. Radny Jerzy Szałaoski dalsze prowadzenie obrad sesji 
przekazał wybranej Przewodniczącej Rady Miejskiej Pani Danucie Warszawskiej. 
Ad. 6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Danuta Warszawska zwróciła się do 
radnych o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatów i tak zgłoszono: 
1. Radnego Szałaoskiego Jerzego - wyraził zgodę, 
2. Radną Wilioską Grażynę – wyraziła zgodę, 
3. Radnego Szymurskiego Zbigniewa – wyraził zgodę, 
Na tym radni zamknęli listę kandydatów głosując jednogłośnie, iż więcej nie 
będzie zgłaszanych kandydatów na Wiceprzewodniczących. 
W dalszej części Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o powołanie Komisji 
Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru radnych na Wiceprzewodniczących.  
Radni zgłosili: 



1. Annę Twardowską – wyraziła zgodę 
2. Ewę Kwiatkowską – wyraziła zgodę 
3. Kazimierza Powietrzyoskiego – wyraził zgodę 
Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Skrutacyjnej. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych tj. jednogłośnie. 
Przeciwnych i wstrzymujących głosów nie było. Uchwała Nr I/4/10 została 
podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
W dalszej części odczytała regulamin głosowania wyboru radnych na 
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Chodczu. 
Odczytała projekt uchwały przyjmujący regulamin w przedmiotowej sprawie. Za 
podjęciem uchwały głosowało 15 radnych tj. jednogłośnie. Przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Uchwała Nr I/5/10 została podjęta i stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy. Radni otrzymali karty do głosowania, 
po wyczytaniu według alfabetu z nazwiska, podchodzili do urny i wrzucali karty 
z oddanym głosem. Po zakooczonym głosowaniu Komisja Skrutacyjna 
przystąpiła do liczenia kart i ustalenia wyniku wyborów. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół, z którego wynikało iż: 
1. Radny Szałaoski Jerzy otrzymał 7 głosów, 
2. Radna Wilioska Grażyna otrzymała 10głosów, 
3. Radny Szymurski Zbigniew otrzymał 7 głosów 
W wyniku głosowania Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej została wybrana 
Grażyna Wilioska natomiast radny Szałaoski Jerzy i radny Szymurski Zbigniew 
otrzymali jednakową liczbę głosów w związku z powyższym nastąpiła II tura 
głosowania. Komisja Skrutacyjna przystąpiła ponownie do pracy, rozdała karty 
do głosowania z umieszczonymi dwoma nazwiskami tj. radnym Szałaoski Jerzy i 
radny Szymurski Zbigniew. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przekazywała 
karty do głosowania po wyczytaniu nazwisk kolejno radnych. Radni dokonywali 
wyboru zgodnie z odczytanym wcześniej regulaminem i wrzucali karty do 
zapieczętowanej urny. Po zakooczonym głosowaniu Komisja Skrutacyjna 
policzyła karty z przeprowadzonego głosowania i sporządziła protokół. 
Przewodnicząca tejże Komisji odczytała protokół, z którego wynikało iż drugim 
wybranym Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w II turze głosowania został 
radny Jerzy Szałaoski. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Danuta Warszawska odczytała projekt uchwały 
w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Chodczu. 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych tj. jednogłośnie. Przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Uchwała Nr I/6/10 została podjęta i stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. Wybrani Wiceprzewodniczący radna Grażyna 
Wilioska i radny Jerzy Szałaoski podziękowali za wybór i zaufanie. 



Ad. 7. Interpelacje radnych Rady Miejskiej. 
W punkcie tym Przewodnicząca Rady Miejskiej Danuta Warszawska zwróciła się 
do radnych o zgłaszanie interpelacji. Radni nie zgłaszali interpelacji. W związku 
z czym przeszła do punktu następnego. 
Ad. 8.Wolne wnioski. 
Pani Barbara Krawiecka złożyła gratulacje dla radnych nowej kadencji i życzyła 
im owocnych i dobrych obrad. Powiedziała, aby się nie dzielid na obozy, bo 
jesteśmy jedną Gminą, pomimo wielu różnych spraw, które nas nurtują. 
Radny Feliniak Wiesław powiedział o udrożnieniu i przejezdności dróg, tam 
gdzie jeszcze nie zostało odśnieżone. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w wypowiedzi swej przekazała iż widzi potrzebę 
dobrej współpracy na wszystkich szczeblach władzy, i zamknęła obrady sesji 
wypowiadając słowa – zamykam obrady I sesji Rady Miejskiej. Na tym protokół 
zakooczono. 
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